

銀獎
Silver Award



零售業
Retailers



美國安利(香港)日用品有限公司 Amway Hong Kong Limited

自1959年創立以來，安利始終堅持走在關心環保、關注可持續發展的前線。綠色理念不但融入安利的每一款產品，更體現在我們對環保生活的追求，以及每一個環保行動之中。

Since its inception in 1959, Amway is dedicated to promoting environmental protection and sustainability. The green commitment is reflected in all Amway products, as well as our pursuit in healthy, sustainable lifestyle and support to environmental act.



2004-2007年，安利員工及直銷商組成志願隊伍參加「地球第三極珠峰環保大行動」，為保育大自然出一分力。
From 2004 to 2007, Amway staff and distributors formed climbing teams and supported the "Save the Third Pole - Protect Mount Everest Campaign" - in a bid to help preserve nature.



2009年安利支持「萬家燈火齊減碳」活動，並鼓勵十萬個直銷商家庭參與。
Amway fully supported the Carbon Minus Programme in 2009 and encouraged 100,000 households to live a greener life.



在企業鼓勵下，員工積極參與綠色活動，其中包括「安利綠色小農莊 - 有機耕種日」，讓員工體驗有機耕種。
Amway encouraged staff to participate in green activities, including the Green Farm Day to experience organic farming.



安利每年贊助舉辦「綠色有機健康跑」，為環保組織籌款，推動本地有機農業發展。
Amway has been the sole sponsor of the Health Run to raise funds to support local organic farming.